
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
22. 6. 2020 

Koleje Strahov 

Zápis provedl: Milan Kurka 

Prezenční listina je přílohou. 

Začátek zasedání 19:12  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Ing. Stanislav Jeřábek poděkoval klubu Silicon Hill za možnost Parlamentu v gril 
centru, zároveň i AVC.SH (zejména Adamovi Ježkovi) za to, že všichni prezidenta slyšíme. 
Přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým programem, který byl zaslán do 
konference parlamentu. 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.) 
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
4. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
6. Schválení stanov SU ČVUT (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 15 min.) 
7. Schválení interního předpisu 2020-P1 Hlasování per rollam (vede: S. Jeřábek, typ: 

hlasování, čas: 15 min.) 
8. Schválení interního předpisu 2020-P2 Odvody do centrálního rozpočtu (vede: S. 

Jeřábek, typ: hlasování, čas: 15 min.) 
9. Schválení Jednotného vizuálního stylu Studentské unie ČVUT (vede: M. Kurka, typ: 

hlasování, čas: 10 min.) 
10.Schválení nových stanov klubu BEST Prague (vede: V. Marešová, typ: hlasování, čas: 

10 min.) 
11.Schválení rozpočtu Strahov Open Air a Vítejte na ČVUT (vede: S. Jeřábek, typ: 

hlasování, čas: 15 min.) 
12.Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
13.TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán do            
konference Parlamentu SU ČVUT dne 22. června 2020 s tím, že je připraven hlasovat              
i o bodech 10 a 11, ke kterým byly zaslány podklady po předkládací lhůtě.“ 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
 
Probíhá předání čestného členství J. Šebákem T. Zlochovi. 

 

2 Informace z klubů 
Přichází M. Dendis (HK) 
EFD (P. Mašinda): U nás nic nového neděje. Před týdnem jsme slavili 7. narozeniny klubu,               
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byla to fajn akce. Zítra máme grilovačku se všemi členy, uvidíme se po půl roce. 
POD (L. Novotný): Všechno předěláváme, ENESA si hraje v posilovně, je tam extrémní             
bordel. Upravujeme studovnu a budeme dělat herní místnost.  
SH (J. Rubáš): U nás nic moc nového, kromě posunutí se o kousek dál v projektu EPC.                 
Pokud jste šli kolem Školícího centra, tak je zateplené, ale aktuálně ho sušíme po vytopení               
způsobeným firmou realizující právě EPC a nárazovým deštěm.  
BUB (R. Štolfa): Měli jsme první grilovačku po koroně, bylo to trochu smutné, protože zbylo               
málo lidí a bylo to hodně znát. Nebyla to typická Buben akce. Od posledního parlamentu se                
změnilo to, že nám volal trochu iritovaný Milan Beneš a prosí nás, abychom nechali tam               
optické pojítko. Vše ostatní si můžeme vzít, ale pokud vezmeme i optické pojítko, tak              
nebude možné připojení na hostel. Zatím je to domluvené tak, že jim to necháme.  
ISC (D. Bureš): Minulý týden jsme se rozloučili se zahraňáky, měli jsme párty, plánujeme              
grilovačku, kde se setkáme s Rektorátem a následně plánujeme grilovačky o prázdninách a             
taky nějakou vodu. 
KK (O. Piksa): V rámci možností jsme se snažili během korony pomáhat šitím roušek,              
spolupracujeme na lepší prezentaci klubu, máme kluka z FITu, těšíme se na nový web.              
Skončil mandát předsedy, plánujeme volby. 
FIT++ (M. Pilný): Konečně se začínáme rozjíždět po koroně. Naplánovali jsme první            
„pokorona“ akci, což bude FITrip do pražské ZOO. 
STOH (J. Krkoška): Ozvali se nám z EFS19, kteří budou provádět betatesting jedné hry.              
Jinak se můžete přihlásit, je to placené, 200 Kč za hru. 
BEST (V. Marešová): Od minula nic moc nového, měli jsme oslavu přijetí do             
mezinárodního BESTu. Opakuji, že všechny kurzy jsou kvůli koroně zrušené. Připravujeme           
motivační víkend pro začlenění nových členů, připravujeme volby. 
ENG (A. Příhoda): U nás neprobíhají žádné sportovní akce, jediná akce bylo soustředění             
v Třeboni, jinak jsme v oblíbené části sezóny, kde sháníme sponzory.  
AVC ČVUT (M. Hošna): Od minulého parlamentu proběhlo jen to, že probíhal Rock for              
People, na kterém bylo spoustu lidí díky spolupráci s MALL.TV.  
IAESTE (J. Dürrer): Moc se neděje, pracujeme na MALTĚ a na Průvodci prváka, tam se               
ale nedaří.  
SIN (P. Valach): Po třech měsících se sešlo nově zvolené představenstvo, zvolil se nový              
předseda. Zůstává zavřená posilovna, pokračuje rekonstrukce a přežili jsme výměnu oken v            
serverovně. 
HK (M. Dendis): U nás jsme přežili koronu. Byla uzavřena studovna, společenská místnost             
a posilovna. Už máme vše otevřeno, s tím, že v posilovně mohou být maximálně 4 osoby.                
Snažíme se dezinfikovat místnost pravidelně. Jinak klub je zpět v provozu, nepodařilo se             
nám sejít jako představenstvo, všichni byli rozlítaní.  
 
Přišel J. Kapoun (SIN).  
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3 Info z AS ČVUT 
S. Měřáček: Nevím, jestli jste to zaznamenali, ale Jirka se omluvil, že nedorazí, nicméně 
nějaké info poslal textově. Nebudu ho předčítat, podívejte se na něj. 

4 Info z CEN 
S. Jeřábek: Konala se legislativka, řešila se práce na předpisech. Dále tu mám zprávu od Ivči 
Dvořákové.  

Citace: V tomto, nejdéle však začátkem příštího týdne pošlu maily jednotlivým zástupcům 
fakultních klubů, kteří byli koordinátoři Akce prvák v loňském roce a oslovím je i pro tento rok. 
Prosím, počítejte s tím v klubech, příp. už teď zkuste najít vhodného kandidáta, pokud loňský 
nebude moci. Oslovím také PR jednotlivých fakult a dohodnu, v jaké podobě budou chtít akci 
na svých fakultách. Předem moc děkuji. 

 

5 Schválení zápisů 
M. Kurka se pobavil nad tím, že zápis má jen 5 stránek. 

S. Jeřábek: Už 21, načetli se.  

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání konaných 17. února 
2020, 21. května 2020 a 9. června 2020 ve formě zaslané do konference Parlamentu SU 
22. 6. 2020.“ 

OHP: 12; 9:0:3 → Usnesení přijato 

 

6 Schválení stanov SU ČVUT 
Přišel M. Andrýsek (ČAJ). 

P. Valach: Pobavil bych se na GDPR skupince o tom, zda a jak je třeba audiovizuální 
záznamy jednání online nějak anonymizovat. 

S. Jeřábek: Je to kvůli záznamu hlasování, ale nevidím důvod, když už to budeme nahrávat, 
aby to nebylo celé. 

J. Rubáš: Kdyby se vědělo dopředu, že by daná část schůze obsahovala citlivý údaj, tak ten 
bod bude tajný.  

S. Jeřábek: To bude na procesním řízení. V nových stanovách se rozšiřuje možnost 
pozastavení klubu, přidáváme pozastavení na návrh Představenstva nebo parlamentu, v 
přechodných ustanoveních se mění od kdy platí, a dále přidáváme bod o vzdáleném jednání.  

R. Štolfa: Příště, až něco takového budeš posílat, tak zkus barevně vyznačit body, které jsou 
jiné. Snažil jsem se hledat rozdíly, tak najít ty dva body je docela složité a pro ty, kteří tam 
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nebyli a nezajímají se o to, tak to bylo nemožné. 

S. Jeřábek: Posílal jsem ještě právnický dokument Změny Stanov SU ČVUT. Nás dnes čeká 
i bod o novém Jednotném vizuálním stylu, já se chci zeptat, máte něco proti tomu, že pokud 
oba body projdou, aby dokument, který pošlu na Rejstříkový soud, odpovídal novému 
manuálu? 

Bez námitky. 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Stanovy spolku ve znění zaslaném do 
konference Parlamentu SU 20. 6. 2020.“ 

OHP: 13 12:0:1 → Usnesení přijato 

 

7 Schválení interního předpisu 2020-P1 Hlasování per rollam 
S. Jeřábek: Poslal jsem verzi v Google dokumentech.  

Probíhá diskuze nad návrhy a jejich přijímání. 

J. Kapoun: Ohledně hashování – jaký je důvod, že musí existovat možnost to ověřit? Přijde 
mi, že je to byť dvoufázové, tak je to laické. Přijde mi to hodně technické, tak proč to tam musí 
být? 

J. Rubáš: Je to udělané tak proto, aby to bylo co nejjednodušší, nicméně je třeba zveřejnit 
hashe. Ta myšlenka byla, aby zbytek si to mohl ověřit. Že Pepa Nováků odpovídá správným 
klíčem. Celá myšlenka druhého faktoru byla v tom, že nechceme to nechávat jen na něm a na 
předsedovi. Každý hlas by měl být ověřitelný. 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje interní předpis 2020-P1 Hlasování per rollam 
ve znění zaslaném do konference Parlamentu SU 22. 6. 2020.“ 

OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 

 

8 Schválení interního předpisu 2020-P2 Odvody do centrálního       
rozpočtu 
S. Jeřábek: Pokud předpis Parlamentem i Shromážděním klubů projde, tak kluby, co mají 
obraty, budou přispívat na provozní náklady Studentské unie ČVUT (právník, nájmy, 
účetnictví). Po dlouhých debatách jsme došli k názoru, že to není dopočitatelné do koruny.  

Probíhá detailní vysvětlení fungování odvodů. 

R. Štolfa: Převádí se ty částky mezi roky? 

S. Jeřábek: Jen během jednoho roku. Probíhá citace z IP. Půjde k tomu i důvodová zpráva. 
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Vždy se mluví o pololetích, na čísle roku nezáleží. Pořád se mluví o odvodech. 

M. Hošna: Když v jednom nic nevyužiji, tak v druhém čerpám i z převedených? 

S. Jeřábek: Ano. 

M. Hošna: Tak to jsem nepochopil. Jestli to má fungovat tak, že jestli převedu z minulého, tak 
čerpám z minulého, tak pořád se 25 000 Kč veze se mnou. 

S. Jeřábek: Teoreticky ano.  

M. Andrýsek: Není specifikováno. 

S. Jeřábek: Vycházím z převádění volných minut. Myslel jsem, že je to tak normální. 

S. Jeřábek: Primárně by se vyčerpaly ty převáděné. Můžeme tam přidat jednu větu. 

M. Hošna: Cílem je to, aby kluby, co mají jednu věc ročně, tak aby se jim to zamortovalo do 
jednoho roku.  

A. Novák: Jakmile se toto zavede, tak śe bude tedy převádět každý semestr 25 tisíc… Pak se 
bude muset chodit šest let zpátky a bude se to muset zjišťovat, z čeho se vlastně čerpalo. 

J. Klapoun: Představuji si to v hlavě, ale podle mě to tak není, tobě stačí si pamatovat, kolik 
převádíš z minula a každé pololetí si to spočítat. Kdo to bude hlídat? Je zaručeno, že si toto 
Centrály mezi sebou řeknou? 

S. Jeřábek: Máme tabulky s přehledy odvodů, kde si ty částky doplňujeme. Toto je nejmenší 
problém. Zrovna vůbec to spočítat je jednoduché. 

A. Příhoda: Když mi dáš heslo k IB, udělám to za tebe. Smích 

M. Andrýsek: Tohle pořád říká, že kdybych měl akci za 50 000 Kč v prvním pololetí, tak si to 
nemůžu v dalším semestru „odečíst”.  

S. Jeřábek: Dobrý podnět. Doplnil jsem odstavec ve č. 4 bod 6. Probíhá čtení.  

J. Kapoun: Podle mě tohle není problém, stejně spočítáš, kolik ti zbylo, pak zjistíš, že to je 
obnos, co máš na příště… 

A. Novák: Každý konec pololetí si ten klub udělá papír, kde bude, co jim zbylo. To bude 
podložené zprávou.  

M. Hošna: Podle mě je důležité říct si smysl. Aby kluby, které mají velké akce, tak aby na tom 
SUnie nebyla bita. Těch 25 tisíc je výjimka, aby se nemuselo řešit u malých klubů papírování. 
Pokud vytvoříme rolling přenos, tak tahle výhoda zmizí. Těch 7 procent, z toho není tolik 
peněz. Celá pointa byla: Máte velkou akci, tak se také podílejte na chodu. Když zavedeme, že 
tam bude track, tak si to zesložitíme.  

M. Dendis: Souhlasím s kolegou, o jak velké částky se jedná? 

S. Jeřábek: V případě UZLU to je cca 200K příjmů, tak to udělá nějakých 14 000 Kč na 
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odvodech.  

M. Dendis: Tak jestli se prostě na konci neudělá sečtení a je to. 

S. Jeřábek: Tak to se udělá na konci každého pololetí. 

M. Dendis: Za celý ten rok by se to vzalo, uplatnila by se na to „50 000 Kč sleva”... Je tam 
problém, kdyby se to bralo za akademický rok, tak by na tom byly bity kluby, které dělají akce 
v 1. pololetí. 

S. Jeřábek: Nenene, v tomhle rozdíl není.  

M. Hošna: Všechny ostatní odvody se platí půlročně. Ročně to nejde. 

R. Štolfa: Moje otázka byla stejná, co vysvětloval Michal. Původní myšlenka bylo to, že kluby 
dělají náklady, které neplatí.  

S. Jeřábek: Tato změna je první, ale zásadní krok, kdy se to nějak zavede a kdy je nějak 
možné to upravovat. Nečekám, že IP o odvodech vydrží roky. 

R. Štolfa: Změnit to poprvé trvalo 4 roky? 

S. Jeřábek: Jo.  

A. Příhoda: Já jen že v návaznosti, že administrativa k tomu bude složitá, tak jestli není 
spravedlivější udělat 7 procent pro všechny bez 25000 Kč.  

J. Kapoun: Je to pasé, ale jak mluvil Michal, tak co se týče složitosti, vychází to stejně. Vždy 
si musíš pamatovat číslo z minula. 

M. Hošna: Dejme technické hlasování… 

J. Šebák: Já si dovolím, těch 25 tisíc je ekvivalent nezdanitelného minima. Je to něco, co se 
vám nedaní, je to něco, abychom ty kluby, co jsou nové, tak abychom je nezatěžovali odvody 
a dali jim možnost se rozvíjet.  

P. Mašinda: Myslím si, nejdříve by se mělo čerpat z převedeného. Maže se to historické 
manko…  

A. Novák: Pokud se to bude logovat ½ roku, tak je to jedno.  

S. Jeřábek: Předpokládám, že se to stane položkou hlášení o stavu klubu.  

A. Novák: Pořád o tom bude mít log víc lidí, tím pádem je jedno, jestli to bude tak nebo tak, 
protože záznam pořád bude.  

M. Hošna: Důvod, proč trackovat číslo je problém – protože kluby mají problém papírama. 
Když tam bude nová věc, tak se v tom vytváří nový problém. Neměli bychom řešit, že lidi 
nedodržují předpis.  

Probíhá živá diskuze. 
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Probíhá technické hlasování. 

S. Jeřábek: Vydra (M. Andrýsek) měl point, že z příjmu za druhé pololetí 2/2020 se neodvádí, 
tak ideová otázka: všichni by si měli převést 25 000 Kč, nebo nic, nebo podle reality?  

M. Hošna: Pokud se za 2/2020 nic neodvádí, je jedno, co si tam převedeme.  

S. Jeřábek vysvětluje znovu podstatu otázky 

M. Andrýsek: Myslel jsem to jinak. IP vejde v platnost teďka? 

S. Jeřábek: Až ho schválí shromáždění, ale je odložena účinnost na 1/2020. 

Probíhá živá diskuze a technické hlasování. 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje interní předpis 2020-P2 Odvody na centrální 
účty ve znění zaslaném do konference Parlamentu SU 22. 6. 2020.“ 

OHP: 13; 11:0:2 → Usnesení přijato 

M. Hošna: Já se chci zeptat, pozastavené kluby to musí platit taky? 

S. Jeřábek: To si piš. 

J. Kapoun: Až se to bude v praxi počítat, jak to bude probíhat? To bude účetní dávat rozpisy? 

S. Jeřábek: Naprostá většina se dá zkontrolovat přímo v účtu. Není problém si od účetní 
poslat příjmy a výdaje. 

 

9 Schválení jednotného viz. stylu Studentské unie ČVUT 

Psaní zápisu přebírá Pavel Valach. 

M. Kurka: Poslal jsem asi hodinu před koncem možnosti předkládat věci na PAR nový vizuální 
styl. Psal jsem tam i nějaké zásadní změny. První – lehce změněné logo, které bylo i na 
lednovém parlamentu. Je tam změna i co se týče fontu a barev. Vše jsem vypisoval do mailu 
a bylo i v přiloženém PDF. Důvodem, proč to předkládám, je, že současný logomanuál je 
zastaralý, a kdybychom podle něho dělali materiály a grafiku, vypadalo by to špatně. 
Zasloužíme si modernější materiály a myslím, že by to takhle mělo vypadat i co se týče 
vizuálu. Otevřel bych prostor pro připomínky. 

M. Hošna: Chtěl bych poděkovat, že Milan připravil tento skvělý manuál. Kdy je plánovaná 
platnost? Dále, psal jsi, že budou vyrobeny šablony, kdy to čekáš? 

M. Kurka: Šablony půlka července, na logo bych si dal půl roku, kdy bude docházet 
k používání obou log, i z pohledu, že máme nějaké materiály na skladu. Ad loga na 
seznamovácích a tak, tak se objeví už nové logo. 
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M. Hošna: A třeba nechceš mít nějaké datum pro věci, kde to jde změnit hned? 

M. Kurka: Já bych to bral, že jak to schválíme, tak bych poslal do PR, že ta změna proběhla. 
Byli bychom rádi, aby to kluby změnily co nejdříve, tam kde to jde, tak to půjde hned, to co je 
tištěné apod., tak tam to nejde a zpoždění je akceptovatelné. Ale nechci dávat pevný termín. 

M. Hošna: Jasně, ale tys nedával nové logo. 

M. Kurka: To dám po schválení. 

J. Šebák: Chtěl bych se zeptat, zda jste ty úpravy konzultovali s autorkou původního 
logomanuálu. 

M. Kurka: Pokud se nepletu, práva přechází na Studentskou unii ČVUT. 

J. Šebák: Pokud se nepletu, tak byla nějaká veřejná soutěž ČVUT na ty materiály, kterou 
vyhrála nějaká studentka, někde ten kontakt tam byl. 

S. Jeřábek: Já ji zkontaktuju po schválení, ale moc dobrej point, to by mne nenapadlo. 

M. Hošna: Na to navazující -- hodilo by se, kdyby se k tomu sepsalo prohlášení, že všechna 
práva přechází na SU. 

M. Kurka: Hned na první stránce je napsáno Copyright Studentská unie. Všechnu práci jsem 
dělal pro SU ČVUT. 

J. Kapoun: Je někde původní logomanuál? 

M. Kurka, P. Valach: Na webu SU. 

J. Kapoun: Co se měnilo? 

M. Kurka: Vše, kromě loga, kde se vycházelo z původního, je nové. To logo je podle mne 
nadčasové a nedává smysl ho měnit, zbytek je nasazen podle aktuálních trendů. 

S. Jeřábek: Ještě nějaké dotazy? Nevidím, přešel bych k hlasování. 

S. Jeřábek: Jinak nemáme nikde ve své legislativě zakotvený logomanuál či jednotný vizuální 
styl, ale to lednové zasedání využil parlament svoje pravomoce, tuším bod X, kde má právo 
rozhodovat si o tom, co nenáleží dle předpisů někomu jinému. Tedy teď navrhuji usnesení: 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT souhlasně projednává jednotný vizuální styl 
Studentské unie ČVUT ve formě zaslané do konference parlamentu 20. června 2020.“ 

● OHP: 12; 12:0:0 - usnesení přijato 
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S. Jeřábek: Děkuju. 

M. Kurka: Jen doplním, že ad nasazování, kde jde ihned, tak počkáme na souhlas autorky 
loga, v ostatních případech zveřejníme. 

M. Hošna: Pošleš Milane to vyjádření pak do parlamentu? 

M. Kurka: Jo. 

S. Jeřábek: Případně si ve spolupráci s právníkem nechám podepsat převod práv a podobně. 

J. Kapoun: Nepohybuju se v tom, ale není logo skoro srovnatelné s názvem společnosti? 
Jako že původnímu autorovi již ta práva nenáleží? 

S. Jeřábek: Ona má určitě práva na to logo, a konkrétní podmínky záleží na té soutěži. 

J. Šebák: Nejsem právník, ale určitě autorská práva náleží autorce dle autorského práva, 
autorská práva nelze převádět, majetková práva určitě máme. To že ho nějak měníš, 
zasahuješ do autorských práv autorky, a to si potřebujeme vyřešit. 

S. Jeřábek: Tam bylo zřejmě podepsána nějaká licenční smlouva, a tam bylo stanoveno, či je 
to možné upravovat bez souhlasu či ne... 

M. Hošna: Chtěl bych... Nejsem právník, ale tahle věc upravování je velmi složitá, zapomíná 
se na to ve smlouvách, a pak reálně dochází ke sporům. Takové to, že to nějak používáme, 
tak máme na to práva, ale ty úpravy jsou něco jiného. 

M. Kurka: To logo je z r. 2004, ještě je otázka či máme kontakt správný, protože pokud je ta 
věc circa 16 let stará, tak třeba telefon už nemusí fungovat. 

S. Jeřábek: Ale email možná má stále stejný... 

J. Kapoun: Ta smlouva je předpokládám nedohledatelná? 

S. Jeřábek: Ona někde bude. Nebylo by to poprvé, co jsem od právníka dostal něco, o čem 
jsem nevěděl, že existuje. A kdyby ta smlouva nebyla či se nenašla, tak snad nebude problém 
se s autorkou domluvit, i bez znalosti předchozí smlouvy. 

20:49 → Zápis přebírá opět M. Kurka 

 

10 Schválení stanov BEST 
V. Marešová: My jsme v BESTu na začátku června podali návrh na změnu stanov, kde se 
upravuje návrh na mandát představenstva. Změna je, že mandát začíná 1. 9. a končí 
posledního srpna. Důvod je v dokumentech, my standardně máme volby v červnu, byl tam 
problém s navázáním mandátu, nové představenstvo bylo hozeno do vody. Tím by se to 
vyřešilo.  
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M. Hošna: Jak máte vyřešené přechodné období? 

V. Marešová: Pro tento rok bude stačit prohlášení člena představenstva 

S. Jeřábek: Něco podobného jsme řešili u Bubnu, je třeba souhlas těch lidí. 

J. Šebák: Nebyly zaslané pozdě? Do usnesení je třeba uvést, že byly poslány pozdě. 

Probíhá živá diskuze o přidání bodu vs. dodání podkladů. 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje stanovy klubu BEST Prague ve znění 
zaslaném do konference Parlamentu SU 21. 6. 2020.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

 

11 Rozpočet SOA a Vítání 
S. Jeřábek: Tady se má situace tak, že když se v lednu schvaloval rozpočet, tak tam částka 
240 000 Kč byla vyhrazena pro Akci prvák, Vítejte na ČVUT, Kampus Fest a Strahov OpenAir. 
Bylo to schváleno s tím, že rozpočet Ahoj Techniko! bude podrobněji schválen do doby konání 
těch akcí. Říkal jsem tehdy do června. Každopádně letošní situace je složitá. Ono to, co se 
tady děje, tak to samo o sobě je trochu nadstandard, vyslyšel jsem dlouhodobé volání 
parlamentu. Vyžádal jsem si od organizátorů nějaký rozpočet, aby ho PAR viděl předem. Letos 
to máme složitější o koronu, to sestavování by bylo v jiné fázi, kdybychom byli v jiné situaci. 
Před týdnem a půl se rozběhlo oslovování partnerů a chci poděkovat IAESTE, že informaci na 
PAR pochytili a pomohou nám sehnat partnery. Chceme partnery pro charitativní projekt, byl 
vybrán projekt CovMask. My nyní měsíc a půl poptáváme partnery a zjišťujeme, jestli budeme 
mít finance na akce. Rozhodné datum je v srpnu, do té doby nepopdepisujeme závazky. Nejen 
kvůli případným omezením, ale i kvůli tomu, že neseženeme finance.  

Primárně 240 000 Kč bylo sníženo o 60 000 Kč, (40 000 bylo na první výjezdní zasedání). 
Počítám, že realita bude cca ⅓, pokud to bude více, tak to pokryju z fondu prezidenta, ale 
počítám to jako nereálné. Snížili jsme rozpočet těch akcí o 60 000 Kč, co se těch financí týče. 
Ve spojení s tím jste dostali rozpočty těch akcí, kdy těch 180 000 Kč je rozděleno mezi ty akce 
neúplně, ještě 5 000 Kč je vyčleněno na Akci prvák. SOA se nyní má tak, že v příjmech se 
počítá 140 000 z CEN, 151 250 z FSP, 210 000 z Prahy 6, 70 000 příjmy od stánkařů. 50 000 
se zbytkem občerstvení, 60 000 z barů, 60 000 z partnerů. Dohromady 741 250 Kč, zatím co 
na 739 000 Kč je na straně nákladů.  

J. Rubáš: Nerozumím přesunům na začátku. V rámci rozpočtu CEN jsi 40 000 Kč přesunul do 
jiné podkapitoly. 

S. Jeřábek: Celkově jsem náklady ponížil o 100 000 Kč, s tím že jsem z Ahoj Techniko! 
ukousnul 60 000 Kč 

J. Rubáš: Ty máš schválený rozpočet, kde se s tím počítá ale v jiném rozpočtu 

S. Jeřábek: Druhá velká akce je Vítejte na ČVUT, tam jsou dvě varianty. Je Malá sportovní 
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akce, kdy budou moci být akce pro 2 000 účastníků. Je přečítán rozpočet. 

Druhá varianta, je v klubu EPIC s kapacitou 1 000 osob, tam by to bylo pokryto čistě z FSP 
a dalších 15 000 Kč od partnerů. Byl by to pronájem, náklady na VIP a propagační materiály. 
Počítáme se škrty v příjmech, do tabulky zapracuji a pošlu.  

J. Rubáš: Já jsem nepochopil poslední větu, tj. mám pocit, že musíme přeschválit rozpočet 
Centrály. 

S. Jeřábek: Ano, přeschválit tabulku Centrály. 

J. Rubáš: Nevím, jestli se můžeme jen tak rozmyslet, že můžeme měnit rozpočet Centrály, 
vzhledem k tomu, že Centrála o tom nejednala. 

S. Jeřábek: Bavili jsme se o tom, že je třeba škrtat, výjezdko nebylo, celkově příjmy ponížím 
o 100 000 Kč. Druhá varianta je schválení rozpočtu, ty náklady jsou i tak o 60 000 Kč nižší. 
Proto to dávám do toho kontextu. Nechci nechat ležet nevyužitých 40 000 Kč na výjezdko. 

J. Rubáš: Pošli, co pošleš. 

M. Hošna: Loni se řešilo, že se Malá sportovní hala nenaplnila. Zohledňuje se toto?  

S. Jeřábek: Protože se konceptuálně vrátíme k roku předtím, kdy tam na konci hrály PSH, 
kteří tam nezapadají, ale natáhli lidi. Pár dní tam mělo Vítání ČZU, Mandrage tam natáhli lidi. 
Lepší varianta byla sehnat menší prostory, ale je to strašně těžký.  

M. Hošna: Oslovujete sponzory? V jaké jsou vlastně sponzoři náladě? 

S. Jeřábek: Doufáme, že je to z části charitativní, tak polovina bude na CovMask. Nemáme za 
1,5 měsíce odpovědi zatím žádné a uvidíme, jak s tím naložíme. 

 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje rozpočet Centrály a rozpočty akcí Vítejte na 
ČVUT a Strahov OpenAir ve znění zaslaném do konference Parlamentu SU 22. 6. 2020.“ 

OHP: 12; 12:0:0  → Usnesení přijato 

 

12 Různé 
S. Jeřábek: Mám tady krátký pozdrav od člena Kontrolní komise s tím, že kandidoval s tím, že 
v ní nebude moc dlouho. Pokud byste věděli o někom, kdo by ho mohl nahradit, tak by předal 
know-how které má. (pozn.: Tím členem byl Tomáš Gura.) 

M. Kurka zve na SOA Band Contest 

M. Hošna: AVC ČVUT děkuje Pavlovi Valachovi za jeho pomoc s internetem na Masařce. 
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J. Šebák: Já za sebe: Pohnulo se od posledního PAR s rámcovkou? 

S. Jeřábek: Bohužel řešil jsem jiné záležitosti. 

J. Šebák: Děkuji. 

J. Rubáš: Já bych tímto chtěl poděkovat za rok a půl práce v RSS, podal jsem rezignaci na 
post člena Centrály. 

S. Jeřábek: Já ti, Ruby, děkuji za práci, co jsi odvedl. Na tvoji pracovitost v rámci RSS 
nemohu říct jediné negativní slovo.  

M. Andýsek: Kdo bude další RSS člověk? 

S. Jeřábek: Tak vzhledem k tomu, že jsem předsedou v RSS také býval, tak do doby, než se 
to vyřeší, tak se o tuto oblast budu starat. 

 

Konec zasedání 21:32 

 

Zapisovatel: Milan Kurka 

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek 
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